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Egy hír, és ami mögötte van 

„ Miután 2022 év elején a Magnus Fusion repülőgép a világon másodikként megkapta 
típusengedélyét a Kínai Polgári Légiközlekedési Hatóságtól (CAAC), 2022 
szeptemberében aláírásra került az a nagyberuházásról szóló szerződés, amely 
értelmében egy bemutatóterem, három üzemegység (kompozit-, repülőgép 
összeszerelő- és karbantartó üzemegység) és az Óbudai Egyetem közreműködésével 
egy fejlesztési központ (Kínai - Magyar High - Tech Fejlesztési Központ) valósul meg.” 

Boros László , a Magnus Aircraft vezérigazgatója 2023 májusában Kínában tett 
látogatása során hosszútávú együttműködési megállapodást kötött a Rizhao Wohe 
Aviation Service Co., Ltd. vállalattal, melynek keretében a vállalat 50 darab Fusion 
repülőgépet rendelt meg 65 millió jüan értékben. 

Kérdéseimet a vezérigazgató úr örömmel fogadta és szívesen megválaszolta. 

 

 

Boros László 

 

- Hogyan kezdődött? Milyen előzmények vezettek ehhez a nagyszerű üzleti sikerhez? 
 

- 2017-ben kezdődött és rengeteg munka, egyeztetés és utazás van mögötte. Talán a 
termék mellett a csapat egysége és kitartása vezetett ehhez a meghatározó 
mérföldkőhöz.  

 



- Milyen versenyelőnnyel rendelkezik a Fusion repülőgép? 
 

- A Fusion repülőgépünk egyedi tulajdonságai közül kettőt emelnék ki főként, ami 
meghatározta a kínai projektünk megvalósulását. Egyik a repülőgép korszerűsége és 
gyártástechnológiája miatt a Fusion üzemeltetési költsége, ami ebben a kategóriában 
a messze legalacsonyabb. Repült órára levetítve kevesebb, mint 50 USD,- ami 
tartalmaz minden költséget, beleértve az üzemeltetési és fenntartási költségeket is. 
A másik a Fusion repülési tulajdonságai, ami képessé teszi alap műrepülő műveletek 
végrehajtására, lerepülésére, így kategóriában egyedüliként az UPRT képzés 
végrehajtására is alkalmas. 
 

- Kérem, említse meg a repülőgép eladáson felüli egyéb, igen hasznos hozadékokat 
és azok jelentőségét!  

 

- Felépül egy új, második központ Kínában, ami nagy stabilitást és komoly kapacitás 
növekedést eredményez, melyek új távlatokat nyitnak a vállalat történetében. Ezzel 
párhuzamosan a fejlesztéseink új lendületet és lehetőségeket kapnak, a meglévő és 
új projektjeink nagyobb dinamikával tudnak majd haladni. 
 

- Sikerükben nyilván a minőségi munkának is nagy szerepe volt? Munkájukat milyen 
minőségügyi háttérrel végzik? 

 

- Társaságunk ISO9001-el tanúsított, ezenfelül pedig a légügyi hatóság 
gyártószervezeti engedélyével is rendelkezünk. Kiemelten fontos számunkra, hogy a 
munkánknak továbbra is a minőség legyen az egyik maghatározó alappillére. 

 
- Kérdésem nem volt véletlen, hiszen ezt jól „megágyazhatta” a Magyar Minőség 

Társaság által odaítélt Magyar Minőség Háza Díj. Felvételünk 2022. november 11-
én, a XXVIII. Magyar Minőség Héten a díjátadáson készült (balról jobbra haladva a 
második: Boros László vezérigazgató). 
 

 
 
- Hogyan tovább?  

 



- Nagyon sok lehetőség van előttünk, de jelenleg a legfontosabb, hogy a tett 
vállalásinkat maradéktalanul teljesítsük. 

 
- Válaszait megköszönve kívánok további munkasikereket, hasznos magyar - kínai 

együttműködést. Tevékenységük előtt LE A KALAPPAL! 

                                                                                                                     Sződi Sándor 


